



# 鞏固免疫力

## 紐崔萊™紫錐花精華



### 迅速提升免疫力

紫錐花有助提升人體的免疫力，早於1895年已經備受肯定。紐崔萊™紫錐花精華採用紐崔萊™於美國自設的有機農場內的2種紫錐花品種，配合柑橘生物類黃酮，全面提升身體的天然抵抗力。

5986 120片

建議用量：根據需要，每天1-2次，每次3片。無需持續進食超過兩星期。

### 誰需要它？

處於抵抗力較弱時期、特別需要提升免疫力的人士。

### 為何選擇紐崔萊™？

含三種不同部位之紫錐花濃縮素，包括兩種紫錐花之根、莖、葉及花部，有助增強免疫力，並加快感冒的復元速度。配合來自柑橘、西柚和檸檬果肉及果皮的柑橘生物類黃酮，增強紫錐花的防禦效能。

每2片紐崔萊™紫錐花精華可提供：

紫錐花萃取物 .....	438毫克
柑橘生物類黃酮 .....	100毫克

### 知多點

紫錐花精華有增強免疫力的作用，在免疫力較弱的時期食用，可使免疫系統在短期內活躍起來，減少細菌入侵。兩星期的食用期已足夠讓人免疫力提升，建議此後暫停食用，讓免疫系統回復自行運作。



# Strengthen Immunity

## Nutriline™ Triple Guard Echinacea



### BOOST YOUR IMMUNE SYSTEM INSTANTLY

The effectiveness of Echinacea in strengthening the immune system was well-proved back in 1895. Nutriline™ Triple Guard Echinacea contains two species of Echinacea grown in Nutriline™'s organic farm, combined with Citrus Multiflavonoid Concentrate to enhance our natural resistance.

5986 120 tablets

Suggested usage: Take 3 tablets 1 to 2 times a day as needed. Use beyond 2 consecutive weeks is not necessary.



### WHO NEEDS IT?

People with weak immune system and desperately need to boost their immunity.

### WHY NUTRILITE™?

Contains extracts from three different parts of Echinacea, including the stem, leaf, flower and roots from two species of Echinacea. It is effective in strengthening the immune system and accelerating the recovery of influenza. Formulated with Citrus Multiflavonoid Concentrate from mandarin orange, grapefruit and lemon that enhances immunity efficacy.

Every two tablets of Nutriline™ Triple Guard Echinacea provide:

Echinacea Extracts ..... 438 mg  
Citrus Multiflavonoid Concentrate ..... 100 mg

### TALKING POINTS

**Echinacea** is best consumed at times of low immunity and is shown to have an immediate effect on stimulating the immune system to prevent infection. Two-week use is effective in boosting immune system. Suspension of intake is recommended thereafter to let our immune system resume normal function.